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大兴区 2024-2025 学年第一学期期中检测

初三英语试卷

英语参考答案及评分标准

2024.11

一、单项填空（共 6分，每小题 0.5分）

1. A 2. B 3. B 4. D 5.B 6.D

7. C 8. D 9.C 10.A 11.C 12.A

二、完形填空（共 8分，每小题 1分）

13. B 14. B 15. A 16. B 17.D 18.A

19. C 20. D

三、阅读理解（共 26分，每小题 2分）

21. C 22. D 23. A 24. D 25.A 26.C 27. B

28. D 29. C 30. C 31. B 32. B 33. A
四、阅读与表达。（第 34-36题每题 2分，第 37题 4分，共 10分）

34. Self-control means giving up short-term rewards for long-term ones.（言之有物，给 1分。）

35. The willpower can be low when people are tired, hungry or stressed. / When they are tired,

hungry or stressed. / It can be low when people are tired, hungry or stressed.

36. The best way to strengthen self-control is getting plenty of sleep and feeding your brain

with healthy food.

（答 getting plenty of sleep / feeding your brain with healthy food 给 1分。）

37. High / Low. （给 1分）；两个举例各 1分；语言的逻辑性和准确性，给 1分。

五、文段表达。（10分）
38. 题目一:
One possible version:
Dear new friends,

Welcome to our middle school. English is an important subject for us. I’m good at
English and I’m glad to share my experience with you.
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First, to improve my listening skills, I often watch English movies. Second, I join an
English club to improve my speaking skills. Third, I enjoy reading English books, newspapers
and so on. Lastly, I have a pen friend from the UK, and we often write letters to each other in
English. This helps me improve my writing skills.

In a word, if we keep practicing English, we’ll learn it better and better.
I hope everyone can learn English well. Thanks for listening.

题目二：
One possible version:

How I’ve Changed!
How time flies! I’m in Grade 9 and I have changed a lot in the past two years.
I used to be short, but now I’m one of the tallest students in my class. I used to be shy

and quiet, but now I’m more outgoing.
The most important change in my life is that I have made much progress in English

learning. I used to be poor at English. But my English teacher encouraged me and gave me
some useful advice. With her help, now I am good at English, and I often get good grades on
my English exams, too.

I have changed so much. I believe I can become better and better. I will never forget the
unforgettable middle school life!
附件: 评分标准:

以点定档，按档给分，共 10 分，具体评分标准如下：

第一档:(10—9 分)（满分 10 分允许有 1-2 处的错误）

内容:完全符合题目要求，达到写作目的:信息点齐全:语法结构和词汇丰富。

表达:字体工整，语言通顺，语意连贯。

第二档:(8--6 分，（要点齐全，便入此档，同一错误不重复扣分，错误 4处以上）

内容:符合题目要求，基本达到写作目的;信息点基本齐全。语法结构和词汇基本满足文

章需要。

表达:书写清楚,语言基本通顺，语意基本连贯;有错误,但不影响整体理解。

第三档:(4-3 分)（抄写全部提示问题提示词也在此档）

内容:部分符合题目要求，没完全达到写作目的;漏掉主要信息，无关内容较多，语法结

构单调，词汇有限。

表达:书写潦草，语言不通顺，语意难以理解:语言知识错误、大小写和标点错误较多，

影响整体理解。

第四档:（2—0 分)（认真抄写前面的文段）

内容:不符合题目要求，没达到写作目的;有效内容很少;语法结构混乱，词汇贫乏。

表达:言不达意，语言知识错误、大小写和标点错误随处可见。

每人阅卷量需要满足 覆盖 2大题 200 套。


